

1 September 2026

Appointment of Group Governance Director & Board Secretary

Liva Group SAOG announces the appointment of Nedhal Al Humeid as Group Governance Director & Board Secretary, effective 1 September 2026.

Nedhal brings over 24 years of experience in corporate governance, board affairs, risk management, and compliance, most recently serving as Chief Governance Officer at Muscat Stock Exchange (MSX). In this role, Nedhal will lead the Group's corporate governance framework.

This disclosure is made in accordance with MSX listing and disclosure requirements.

1 سبتمبر 2026

تعيين رئيس حوكمة المجموعة وأمين سر مجلس الإدارة

تعلن مجموعة ليفا ش.م.ع. عن تعيين نضال آل حميد رئيساً لحوكمة المجموعة وأميناً لسر مجلس الإدارة، وذلك اعتباراً من 1 سبتمبر 2026

تتمتع نضال بخبرة تمتد لأكثر من 24 عاماً في مجالات حوكمة الشركات وشؤون مجالس الإدارة وإدارة المخاطر والامتثال، وشغلت مؤخراً منصب الرئيس التنفيذي للحوكمة في بورصة مسقط (MSX). وفي إطار مهامها الجديدة، ستتولى نضال قيادة منظومة حوكمة الشركات في المجموعة.

يأتي هذا الإفصاح وفقاً لمتطلبات الإدراج والإفصاح المعمول بها في بورصة مسقط.



المفوض بالتوقيع
Authorised Signatory